

# 四川宾馆

## Sichuan Hotel

(International Four Star)

四川宾馆始建于1951年，地处成都市中心CBD商业区，交通便利，设施完善，是一家集商务、政务及旅游接待服务为一体的四星级高档涉外酒店，同时也是四川省首批绿色酒店。

四川宾馆始终秉承“诚实的经营，超前的特色，人性的境界”的管理理念，以其特有的经营风格和现代的管理模式，在西部地区的酒店业中独树一帜，长期以来深受政务宾客、商务人士以及中外旅客的好评。宾馆先后获得国家旅游局、四川省和成都市政府颁发的“十佳宾馆”等荣誉称号。

Founded in 1951, situated in the CBD of Chengdu, Sichuan Hotel is a four-star international hotel for government affair, business and tourist. It has been the main accommodation for provincial officers and honored one of the first Green Hotels of Sichuan province.

Sticking to the principle of “Honest management, leading feature and humanistic ideology”, Sichuan Hotel has a reputation from kinds of guests for its modern and unique management and honored as one of the Ten Best Hotels.

四川宾馆在总府皇冠假日酒店隔壁. 四川宾馆南楼西楼距离总府皇冠假日酒店的路程步行不超过5分钟.  
Sichuan Hotel is nearby Crowne Plaza Chengdu. Sichuan Hotel (South Wing / West Wing) is 5 minutes away from Crowne Plaza Chengdu.



Main Building



West Wing



South Wing

# 四川宾馆大堂 ( 1 )

## Sichuan Hotel Lobby(1)



## 四川宾馆大堂 ( 2 ) Sichuan Hotel Lobby(2)



## 客房

宾馆拥有风格雅致的各类客房共计397间/套，其中主楼134间/套，南楼103间/套，西楼160间/套。

## GUEST ROOM

Sichuan Hotel has 397 stylistic and elegant guest rooms (suites), of which 134 rooms (suites) are in the Main Building, 103 rooms (suites) are in the South Wing and 160 rooms (suites) in the West Wing.



主楼·商务标准间      ¥ 650.00

Main Building· Standard Twin Room      \$ 81.99

主楼·商务大床间 ¥ 650.00

Main Building· Standard King Room \$ 81.99



南楼、西楼客房经典套型

南楼、西楼客房设计清新脱俗、独巨匠心、服务细微、快捷周到，让您倍感舒心惬意。

**GUEST ROOMS IN SOUTH WING&WEST WING**

**Guest rooms in the South Wing with refined decoration and considerate service will make you satisfied.**



**南楼·商务标准间 ¥ 399.00**

**South Wing· Standard Twin Room \$ 49.99**

**西楼·豪华大床间 ¥ 599.00**

**West Wing· Deluxe King Room \$ 75.99**





**西楼·标准双床间 ¥ 399.00**

**West Wing· Standard Twin Room \$ 49.99**



All above rates are including breakfast, free internet access in the room, free Safe box in the room, free coffee and mineral water in the room, free gym and swimming pool  
以上价格均含早餐, 房间内免费宽带上网、房间内私人保险、  
房间内免费咖啡和矿泉水并提供免费健身/游泳